
آهنگ هماهنگ پروژه های عمرانی در شهرسده لنجان
شهردار سده لنجان در جمع خبرنگاران عنوان کرد:

یلدا توکلی / گروه جامعه
   tavakoli.yalda11@gmail.com

»توزیع عادلانه خدمات و ارتقای محلات در شــهر 
سده لنجان در دستور کار است«. این مطلب را حمید 
شهبازی شهردار ســده لنجان در جمع خبرنگاران 
عنوان کرد و گفت: اعتقاد ما بر این اســت که آهنگ 
هماهنگ پروژه هــای عمرانی در همه نقاط شــهر 
می تواند ضمن ارتقای کیفیت زندگی شــهروندان 
امید را در جامعه نیز تقویت کند. وی با اشاره به بودجه 
۶۰ میلیارد تومانی شهرداری گفت: از ابتدای امسال 
تاکنون ۵۲ قرارداد در شهرداری داشتیم که ۲۳ مورد 
آن عمرانی است که در راستای توزیع عادلانه و ارتقای 
سطح محلات می باشد. وی با اشاره باینکه ۳۰ میلیارد 
و ۸۰۰ میلیون تومان از بودجه شهرداری وصول شده 
است، افزود: با توجه باینکه یکی از آیتم های درآمدی 
ما دریافت عوارض آلایندگی یا عوارض سبز است در 
حال حاضر هیچ مبلغی در این زمینه به شــهرداری 
سده لجان پرداخت نشده اســت. این مقام مسئول 
با بیان اینکه ۶۷ درصد بودجه شهرداری پروژه های 
عمرانی و ۳۳ درصد مابقی آن هزینه های جاری است، 
گفت: در تلاش هستیم تا بر اساس عدالت محوری هم 

مردم در محلات از اجرای پروژها بهره مند شوند.
 کشــاورزان لنجان تابع سیاست های 

نظام در حوزه آبی
شهبازی با بیان اینکه کاشــت برنج دارای یک علم 
آکادمیک نیست، بیان داشت: در منطقه لنجان کاشت 
برنج از دیرباز به شکل سنتی و تجربی انجام می شود. 

این مقام مسئول در خصوص وضعیت کشاورزی در 
این شهر گفت: کاشت برنج لنجان در واقع برای شهر 
سده لنجان ثبت شده است و در حال حاضر نیز موزه 
تخصصی برنج ایجاد شده است. شهردار سده لنجان با 
توجه باینکه کشت برنج منوط به رهاسازی آب است 
و هیچ آبی با آن ترکیب نمی شود، افزود: بازدیدهای 
مکرر از زمان آغاز کشت تا برداشــت در این ارتباط 
انجام و حتی از اداره جهاد کشــاورزی استعلام شده 
است. شهبازی با اشــاره باینکه سطح برداشت برنج 
در دشت لنجان بسیار متفاوت از شمال کشور است، 
بیان کرد: اگر نقشه های سال ۶۰ تا ۷۰ سال گذشته را 
مشاهده کنید حتی یک متر به زمین های کشت برنج 
در دشت لنجان اضافه نشده است. وی با بیان اینکه 
مردم و کشاورزان لنجان همیشه تابع سیاست های 
نظام در حوزه آبی بوده اند، گفت: مواقعی که کمبود 
بارش وجود داشته است مردم شریف منطقه اصراری 
برای رهاسازی آب و کشت نداشتند و زمین ها لم یزرع 
مانده اســت و حتی خسارت نکاشــت نیز از صنایع 

دریافت نکردند.
 تنوع فرهنگ در شهر

این مقام مســئول با بیان اینکه شــهر سده 
لنجان معروف به شهر مهربانی و الفت است و مردمانی 
ســختکوش و همراه و همدل دارد، گفت: این شهر 
به دلیل مجاورت صنایع فــولاد، ذوب آهن و دفاعی 
اصفهان، شهری مهاجرپذیر اســت که قومیت ها و 
نژادهای مختلفی در آن با صلح و صفا در کنا ریکدیگر 
زندگی می کنند افزود: این شهر دارای بیش از ۲۲ هزار 

نفر جمعیت است که تنوع فرهنگ را در خود دارد.
گلایه جدی ما از صنایع ذوب آهن و فولاد
شــهردار ســده لنجــان افــزود: در حوزه 
مســئولیت های اجتماعی صنایع ذوب آهن و فولاد 
هیچ اقدامی را برای توسعه شهرستان لنجان و بهبود 
کیفیت زندگی مردم انجام نداده اند که این امر گلایه 
جدی ما را در پی داشته است. وی ادامه داد: برای مثال 
در حوزه مسئولیت های اجتماعی صنایع مجاور این 
شهر در سال های گذشته هیچ فعالیت و استراتژی در 
راستای بهبود زندگی و کیفیت بخشی به زندگی مردم 
شهر نداشته اند. شهبازی با اشاره به تأسیس شهرداری 
سده لنجان در ســال ۶۲ اظهار داشت: در طول این 
چهار دهه اقدامات خوبی برای مردم انجام شده است 
ولی متاسفانه به دلیل نگاه برخوداری که به شهرستان 
لنجان شده است موجب شده در بسیاری مواقع مردم 
از داشته های طبیعی محروم باشند. وی ادامه داد: در 
حوزه مدیریت شهری، آموزشی، ورزشی، بهداشت و 
سلامت و اشتغال مردم این شهر با چالش های زیادی 
مواجه هستند و انتظار داریم که دستگاه های مسئول 

برای رفع این مشکلات تلاش خود را مضاعف کنند.
باید در زمینــه برندینگ برنج لنجان 

اقداماتی انجام شود
مجتبی ادیبی رئیس شورای شهر سده لنجان است 
وی نیز در این نشســت با بیان اینکه برنج لنجان از 
ســال های دور به عنوان یکــی از برنج های مرغوب 
و خوش پخت کشور شناخته می شــود اما در کنار 
برندهای دیگر ما نتوانســتیم برند خود را به دلایل 

مختلف به ویژه برخی شــایعات اشــتباه به درستی 
مطرح کنیم گفت: لازم است بازارچه ها و میادینی در 
سطح شهر سده لنجان ایجاد کنیم تا هم این برنج به 
شکل یک جا از کشاورزان خریداری و در زمینه معرفی 
و برندینگ آن نیز اقداماتی انجام شــود. وی افزود: 
برنج لنجان کم آب بر است و کشت جایگزین ندارد، 
گفت: دشت ســده لنجان حالت آبرفتی و جلگه ای 
دارد و زاینــده رود از مرکز آن می گــذرد به همین 
دلیل زمینهای این دشــت به جز برنج، برای کاشت 
محصولات دیگر چندان مناســب نیســت. رئیس 
شورای شهر ســده لنجان با تاکید براینکه برنامه ها 
در دوره ششم شوراها، بر اســاس زمان بندی کوتاه 
مدت، میان مدت و بلندمدت برنامه ریزی شده است، 
در ارتباط با کشاورزی در این منطقه تاکید کرد: باید 

توجه داشته باشیم که دشت سده لنجان پست است 
و حالت آبرفتی و جلگه ای دارد و زاینده رود از مرکز 
آن می گذرد به همین دلیل زمینهای این دشت به جز 
برنج برای کاشــت محصولات دیگر چندان مناسب 
نیست. رئیس شورای شهر سده لنجان در ارتباط با 
شایعات سالهای گذشته یعنی کاشت برنج با پساب 
گفت: آبیاری برنج لنجان را نمی تــوان با غیر از آب 
جاری زاینده رود و یا چاه های مجاور انجام داد ضمن 
اینکه نظارت در این ارتباط از آغاز تا برداشت محصول 
انجام می شود، برنج لنجان برخلاف برخی گونه های 
برنج در دیگر استان های کشور، از قدیم معروف به کم 
آب بری بوده است و این دلیل دیگری است که کشت 
جایگزین ندارد و برای منطقه ما بــه نوعی بهترین 

کشت نیز محسوب می شود.

 مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان
 اعلام کرد:

یک میلیون و ۳۰۰ هزار بیمه 
شده رایگان سلامت در اصفهان

نسل فردا / گروه استان
news@ naslefarda.net

مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان با اشاره 
به یک میلیون و ۳۰۰ هزار بیمه شده رایگان در 
استان اصفهان، گفت: در حال حاضر دهک های 
یک تا سه حق بیمه ندارند و بیمه سلامتشان 
رایگان است. محمدحســین صفاری درباره 
خدمات رایگان بیمه سلامت، اظهار کرد: بیمه 
سلامت از ســال گذشــته هر فردی که بیمه 
درمانی ندارد را به مدت ســه ماه رایگان بیمه 
می کند. پس از سه ماه بیمه رایگان، بر اساس 
آزمون و ارزیابی وســع طبق دهک بندی که 
وزارت رفاه ارائــه می دهد، افراد باید حق بیمه 
کمی برای بیمه سلامت خود پرداخت کنند. 
وی در خصوص حق بیمه دهک های مختلف، 
توضیح داد: در حــال حاضر دهک های یک تا 
سه حق بیمه ندارند و بیمه سلامتشان رایگان 
اســت. حق بیمه دهک هــای دیگر همچون 
دهک های پنج و شش ۲۷۶ هزار تومان برای 
یک سال اســت. ممکن است فردی در هنگام 
ثبت نام بیمه ســلامت متوجه شود دهک که 
برای آن ها از سوی وزارت رفاه اعلام شده بالاتر 
است و نسبت به آن دهک بندی اعتراض داشته 
باشد، در این شرایط بیمه سلامت به مدت سه 
ماه به صورت رایگان به آن فــرد خدمات ارائه 
می دهد تا پیگیری کند چرا دهک بالاتری برای 

او ثبت شده است.
مدیرکل بیمه سلامت استان اصفهان با اشاره 
به خدمات همگانی این بیمه درکشور، افزود: 
دراردیبهشت ماه ۱۴۰۱، بیمه سلامت به صورت 
سیستمی تمامی اطلاعات افراد داخل کشور 
را از وزارت رفاه دریافت کــرد و افرادی که در 
دهک های یک تا سه قرار داشتند را به صورت 
خودکار رایگان بیمه کــرد. بعضی از افراد فکر 
می کنند بیمه درمانی ندارند، اما زمانی که به 
مراکز درمانی مراجعــه می کنند با وارد کردن 
کد ملی در سامانه متوجه خواهند شد مشمول 
بیمه ســلامت هســتند، این اتفاق در حالی 
رخ داد که برخــی افراد بــرای ثبت نام بیمه 
سلامت مراجعه نداشتند و حتی مطلع نبودند. 
وی با اشــاره به اینکه در کل کشور ۶ میلیون 
نفرازاین طریق بیمه شــدند، تصریح کرد: از 
 این تعداد، ۲۰۰ هزارنفرسهم استان اصفهان

بود.
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سخنگوی صنعت برق استان اصفهان:

فعلاً در تأمین سوخت گاز مشکلی نداریم
سخنگوی صنعت برق استان اصفهان گفت: مسئولان استان پیگیر 
هستند که در اصفهان صنایع و به ویژه نیروگاه ها حتماً با سوخت گاز 
تولید برق داشته باشــند و هیچ کس در اصفهان موافق استفاده از 

سوخت مازوت نیست. 
سید محمدرضا نوحی در گفت وگو با ایسنا درباره کاهش دمای هوا 

و برخی نگرانی ها نسبت به استفاده از سوخت دوم )مازوت(، اظهار 
کرد: هفته گذشته جلسه ای دراین باره برگزار شد و تا به امروز هیچ 

برنامه ای برای استفاده از سوخت دوم اعلام نشده است.
وی تصریح کرد: فعلًا در تأمین ســوخت گاز هیچ مشکلی نداریم و 

نیروگاه ها با گاز، تولید انرژی می کنند.

سخنگوی صنعت برق استان اصفهان در پاسخ به این سؤال که کدام 
یک از نیروگاه های ما ســوخت دوم مازوت دارند، توضیح داد: سال 
گذشته نیروگاه شهید محمد منتظری حدود ۳۰ تا ۴۰ روز سوخت 

دوم مازوت را استفاده کرد.
 هیچ کس در اصفهان موافق استفاده از سوخت مازوت 

نیست
وی افزود: در شرایط فعلی و با کاهش دمای هوا هیچ برنامه ای برای 
استفاده از ســوخت دوم مازوت در نیروگاه شهید محمد منتظری 
نداریم.نوحی همچنین تاکید کرد: به دلیل مصرف پایین، اکنون هیچ 

مشکلی در تأمین برق کشور در فصل سرد سال نداریم.
وی البته گفت: مسئولان استان پیگیر هستند که در اصفهان به ویژه 
نیروگاه ها حتماً با سوخت گاز تولید برق داشته باشند و هیچ کس در 
اصفهان موافق استفاده از سوخت مازوت نیست. اما باید دید شرایط 

چگونه خواهد بود.


